
THE COMMUNITY CHILD CARE STANDARDS ACT
(C.C.S.M. c. C158)

Child Care Regulation, amendment

Regulation 24/2011
Registered March 18, 2011

Manitoba Regulation 62/86 amended
1 **The *Child Care Regulation, Manitoba Regulation 62/86*, is amended by this regulation.**

2 **The following is added after subsection 37(1.6) and before the centred heading that follows it:**

Emergency grants

37(1.7) In addition to any other grant payable to a licensee of a child care centre under this section, an emergency grant may be paid if the director is satisfied, on the basis of an assessment of need, that an emergency grant is necessary for the continued operation of the child care centre.

LOI SUR LA GARDE D'ENFANTS
(c. C158 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur la garde d'enfants

Règlement 24/2011
Date d'enregistrement : le 18 mars 2011

Modification du R.M. 62/86
1 **Le présent règlement modifie le *Règlement sur la garde d'enfants, R.M. 62/86*.**

2 **Il est ajouté, après le paragraphe 37(1.6) mais avant l'intertitre, ce qui suit :**

Subvention d'urgence

37(1.7) Outre les autres subventions payables au titulaire de licence de garderie sous le régime du présent article, une subvention d'urgence peut lui être versée si le directeur est convaincu, à la suite d'une évaluation des besoins, qu'une telle subvention doit être accordée pour que la garderie puisse continuer à être exploitée.